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华城兴建材是一家集研发、生产、销售于一体的大型建材实体企业；是中国混凝土与水泥制品协会硅酸钙水泥板分会副理事

长单位；是硅酸钙板和纤维水泥板国家行业标准参编单位之一。

1986年企业成立，经过三十多年的持续发展，分别在北京、云南、安徽创建了分公司。目前，旗下企业有昆明华城建材有限公司、

昆明华城兴建材有限公司、北京华城九德建材有限公司、安徽华城兴建材科技有限公司四家全资子公司。注册资金 5000 万元，

年产值 3 亿多元。企业拥有员工 500 多人，其中中高级管理和产品研发人员 100 余人，技术力量雄厚。具有世界先进的生产设

备和完善的产品检测流程，多年来坚持质量第一的原则，建立了健全的质量管理体系，严格控制产品质量，通过了 ISO9001 国

际质量体系认证，并在生产与经营过程中有效运行，企业拥有数十项专利。

About Us
公司简介

Huachengxing building materials is a large entity enterprise integrating R&D, production and sales, and it is vice-
director unit of China Concrete and Cement Products Association Calcium Silicate Cement Board Branch, and one of the 
participants in editing the calcium silicate board and fiber cement board national industry standards.
Founded in 1986, through constant development of over 30 years, Huachengxing has set up branches in Beijing, Yunnan 
and Anhui. Presently the company owns the four subsidiaries of Kunming Huacheng Building Materials Co., Ltd., Kunming 
Huachengxing Building Materials Co., Ltd., Beijing Huacheng Jiude Building Materials Co., Ltd., HuaChengXing Anhui 
Building Materials Technology Co.,Ltd. with registered capital of 50 million yuan and annual output value of over 300 
million yuan. The enterprise has over 500 employees, including over 100 senior management and product R&D people, 
strong in technical force. Based on world-advanced production equipment and sophisticated product testing process 
as well as the quality excellence principle that has been kept for years, we have built a complete quality management 
system to strictly control product quality. We have passed ISO9001 international quality system certification, effectively 
implement the system in the process od production and management. The enterprise owns dozens of patents.

企业在多年的发展中，始终坚持“让建筑更高效”

为理念，坚持产品创新务实的企业精神，筑梦天下为

已任。在不断的探索和研究中开发出了具有华城兴专

利产权的纤维水泥压力板、硅酸钙板、天花板、防爆

板、泄压板、穿孔吸音板、木纹板、栈道板、外墙木

纹挂板、LOFT 钢结构楼板、隔热板凳、清水装饰板、

轻质墙板等诸多产品。产品在广大建筑设计师和实际

使用中得到了良好的口碑。获得了一个又一个的殊荣，

得了国家和行业的认可；华城兴人付出了无数的努力

和艰辛，树立了“九德”、“华城兴”、“华尚”等

行业知名品牌，为企业长期发展奠定了基础。

华城兴建材在全国主要区域有 3 大营销中心，

200 多个销售点，并先后成立各主要区域市场的分公

司和办事处，以点带面，形成了覆盖全国的销售网络。

产品还远销中东北亚地区以及欧洲等世界各地，让中

国的建材产品走向世界迈出了坚定的一步。华城兴建

材已成为现代建筑不可或缺的建筑材料供应企业之一。

企业秉承“修身岂为名传世，做事惟思利及人” 

核心价值观，创造了独特的企业文化，打造了企业的

独特竞争力。优质的产品诠释了“让建筑更高效”的

服务理念。华城兴愿与国内外各界精诚合作，共谋发

展，携手共创美好绿色建筑环境！

During years’ enterprise development, we have always been 
adhering to the philosophy of “Making buildings more efficient”, 
insisting on the down-to-earth enterprise spirit for product 
innovation, and taking it as our own duty to realize dreams for 
the world. Through constant exploration and research, we have 
developed such proprietary products as pressed fiber cement board, 
calcium silicate board, ceiling, explosion-proof board, decompression 
board, perforated acoustic panel, wood-grain board, fiber cement 
decking board, Exterior Wall cladding, LOFT steel structure floor, 
insulated bench, Decorative Wall board and light weight wall board, 
etc. Our products has gained excellent reputation among designers 
and in actual use, winning lots of honors and recognition of the 
country and the industry. Through countless painstaking efforts, 
Huachengxing people have built the famous brands like “Jiude”, 
“Huachengxing” and “Huashang”, etc., forming solid foundation 
of long-term development of the enterprise.
Huachengxing Group has 3 marketing centers and over 200 sales 
points in major regions of the country, and has set up branches 
and offices in all major regional markets, gradually forming nation-
wide sales networks. Our products are also sold to different places 
of the world like Northeastern Asia, Europe and America, etc., 
taking a firm step in helping Chinese building materials stride to 
the world.Huachengxing Building Materials has become one of 
the indispensable building material supply enterprises in modern 
architecture.
The enterprise adheres to the core value of “Not running after fame, 
but working for the benefit of others”, creating unique corporate 
culture and building unique competitiveness of the enterprise. 
Quality products interpret the service concept of “Making buildings 
more efficient”. Huachengxing is ready to sincerely cooperate with 
all circles of the world to seek mutual development, to mutually 
create beautiful green building environment!
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       九优纤维水泥板系列是以植物纤维、矿物等天然物质为主要成分，经高温蒸养和干燥处理后

形成的新型环保建材。纤维水泥板强度高，6MM 厚板材的强度大大超过 9.5MM 厚的普通纸面

石膏板，是替代石膏板的新型建材产品。同时又有很好的隔热保湿性能，100MM 厚板材隔墙的

隔热保温性能明显优于普通砖墙的效果，也有很好的隔音效果，还具有防潮防水、轻质、高强、

耐腐蚀、抗虫蛀、防白蚁等一系列优点，是建筑装饰优选建材产品。

九优纤维水泥板系列

CUT SIZE: 1200X2400MM  / 1220X2440MM  /  在此区间任意规格都可以加工

ANY SPECS WITHIN THIS SECTION CAN BE PROCESSED

JUYOU FIBER CEMENT 
BOARD SERIES

应用范围

商用建筑：商务大厦、娱乐场所、商场、酒店；

工业建筑：工厂、仓库；

住宅建筑 : 新型住宅、装修翻新；

公共场所：医院、剧院、车站；

主要用途：墙体、吊顶、地板、家具、道路隔声、吸声屏障、船舶隔舱和风道等工业用板及吸声墙、吸声顶棚、

浇筑墙体、复合墙板的面板灯领域。

Application range

Juyou fiber cement board is a new-type environment-friendly building material with plant fiber, mineral fiber 
and such natural substances as main components, through high temperature steaming and drying. Fiber 
cement board is of high strength (6mm thick board is much stronger than 9.5mm thick common paper faced 
gypsum board), and is a new-type building material product to replace gypsum board. At the same time, it also 
has very good heat-resistance and moisture retention performance. 100mm thick board is drastically better 
than common brick wall in heat resistance and heat preservation, and it has excellent sound insulation effect 
as well as a series of advantages like moisture-resistance, waterproofing, light weight, high strength, corrosion 
resistance, insect resistance, termite resistance, etc. optimal for building and decoration.

Commercial building: Business building, entertainment venue, store, hotel;
Industrial building: Factory, warehouse;
Residential building: New-type house, decoration and refurbishment;
Public place: Hospital, theater, bus station;
Main applications: Wall, suspended ceiling, floor, furniture, road sound insulation, absorbent line barrier, ship compartment, 
airduct and such industrial slabs as well as acoustic wall, acoustic ceiling, poured wall, composite wall, etc.
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GREEN AND FLAME-RETARDANT, 
SAFE AND WORRY-FREE
绿色阻燃，安全无忧

性能

1. 沿顶龙骨

2. 竖龙骨

3. 横撑龙骨

4. 沿地龙骨

5. 九优纤维水泥板

6. 交错式接缝

7. 交错式螺丝固定

1. Joist along the top

2. Vertical joist

3. Horizontal joist

4. Joist along the ground

5. Juyou fiber cement board 

6. Staggered joint

7. Staggered screw fastening

Features 九优纤维水泥板隔墙系统示意图     Juyou fiber cement board Schematic diagram of partition wall system

优良的防火性能

纤维水泥板是不燃 A 级材料，万一发生火灾时，板材不会燃烧，也不会产生有毒烟雾

Excellent fire-resisting performance

Fiber cement board is Class A noncombustible material. In case of fire, the board will not burn, nor will it produce toxic smog.

优良的防水性能

纤维水泥板有很好的防水性能，在卫生间。浴室等高湿度的地方，仍保持性能的稳定，不会膨胀变形。

Excellent waterproofing performance

Fiber cement board features superb waterproofing performance. In rest room, bathroom and such high-humidity place, it still 
keeps stable performance, without expansion or deforming.

强度高

纤维水泥板强度高，6MM 厚的板材强度大超过了 9.5MM 厚的普通纸面石膏板，九优纤维水泥板墙体坚实可靠，不易受损破裂。

High strength

Fiber cement board features high strength, and 6mm thick board is much stronger than 9.5mm thick common paper faced gypsum 
board. Juyou fiber cement board wall is firm and reliable, not easy to get damaged or broken.

尺寸稳定

纤维水泥板采用先进的配方，在严密的质量控制下生产，板材的湿度和干缩率控制在理想的范围。

Stable dimensions

Fiber cement board adopts advanced formula and strict quality control, and board humidity and dry shrinkage rate are controlled 
within optimal range.

隔热、隔音

纤维水泥板有良好的隔热保湿性能，100MM 厚的墙体隔热保湿性能明显优于普通砖墙的效果，同时具有很好的隔音效果。

Heat and sound insulation

Fiber cement board is of excellent heat and moisture resistance, and 100mm thick board is drastically better than common brick 
wall in heat resistance and moisture preservation, and it also has very good sound insulation effect. 

耐久、使用寿命长

纤维水泥板的性能稳定，耐酸碱，不易腐蚀，也不会遭潮气或虫蚁等损害，可保证有超常的使用寿命。

Durable and long-lasting

Fiber cement board, stable in performance, not easy to get corroded, and will not get damaged by moisture or insects, can ensure 
extraordinarily long service life.

JUYOU FIBER CEMENT BOARD SERIES
九优纤维水泥板系列
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     产品用途

     产品优势
 * 有效使用寿命长。材料成份中的 50％以上与花岗岩的主
要成份相同，20％上与大理石相同；
* 高强度。最低的强度（平行纤维方向）也≥ 7 兆帕，最高
的强度（垂直纤维方向）≥ 9 兆帕。满足国家民用建筑室
内使用要求；
* 低密度、重量轻。密度在 1.2g/cm3 左右。可以直接用于
新建筑物上，无需考虑墙体和吊顶的附加载荷问题。
* 隔声性能好。产品特别适合私密性求高的建筑物作室内隔
声墙体和隔声吊顶；
* 低导热系数。优异的保温隔热性能特别适合要求节省在取
暖和空调方面费用的场所；
* 不燃材料。满足国际 ISO—1182、国家 GB 8624—2012 和
英国 BS 476 标准，所有的监督抽样检测结果均达到不燃性
A 级。
* 无机板材。纤维水泥板防火、防霉、防菌，令用户的健康
得到保障；
* 优异的抗冲击强度令产品适用于人流密度大的场所。
* 低吸湿率和低吸水率使产品适用于卫生间和厨房等潮湿的
建筑区域；
* 优良的抵抗一般化学物品腐蚀能力。使用户不必担心适用
场所是否适合；
* 优异的性能价格比。与国际上著名品牌的同类产品相比，
性能价格比优。

Product uses

Product advantages

       纤维水泥板它可以作为一种低密度的、耐潮、高阻热的多用途室内隔墙吊顶板。纤维水泥板和结构骨架共同构成的隔墙或吊顶属于建筑室

内轻体非承载隔墙和吊顶。

低密度、防潮、高阻热多用途室内隔墙吊顶板——纤维水泥板
Low density, moisture, high resistance hot multi-purpose indoor partition ceiling board, 
Fiber cement board

Fiber cement board can be used as a kind of low-density, moisture-resistant, highly heat proofing multipurpose indoor wall and ceiling 
board. Fiber cement board and structural frame mutually construct partition wall or ceiling, which belong to indoor light-weight 
nonbearing partition wall and ceiling.

*Fiber cement board is used for moisture resisting and fire resisting partition wall and 

ceiling, etc. in various kinds of industrial and civil buildings whose indoor space is relatively 

damp.

*Fiber cement board has high impact resistance, particularly suitable for places with high 

population density like schools, stores and theaters as partition wall or ceiling.

*Due to outstanding sound insulation performance, Fiber cement board is suitable for 

places with high requirement for privacy and sound insulation.

*Since low-density Fiber cement board also has very low heat conductivity coefficient, 

partition wall and ceiling constructed with Fiber cement boards can improve building 

thermal performance, and reduce loss in heating/cooling of building by air-conditioner, 

and reduce air-conditioning energy consumption. 

*Smooth board surface can improve decorative effect of building. Fiber cement board 

surface suits almost all kinds of coating and wallpaper for direct decoration. Besides various 

new buildings, it is also suitable for renovation of old buildings.

*Besides city civil building, the products are also suitable for the following uses:

◎ Bottom liner of indoor ceiling and mopboard in health care clean room;

◎ Bottom liner of indoor ceiling and mopboard in hospital operating room;

◎ Bottom liner of indoor ceiling and mopboard in pharmaceutical production clean area;

◎ Bottom liner of indoor ceiling and mopboard in scientific laboratory clean area.

*Extremely long effective service life. Among the material composition, over 50% is the 
same as granite 
*High strength. With the lowest strength (parallel fiber direction) equal to or higher than 
7MPa, and the highest strength (vertical fiber direction) equal to or higher than 9MPa, the 
product fully meets national civil building indoor use requirements; 
*Low density and light weight. With density around 1.2g/cm3, it absolutely can be used on 
new buildings, with no need to consider the issue of adding load to wall and ceiling; 
*Good sound insulation. Especially suitable for buildings requiring high privacy as sound 
insulation wall and ceiling;
*Low heat regulation coefficient. With excellent heat preserving and insulating 
performance, the product is particularly suitable for places requiring saving heating/
cooling expenses;
*Completely non-combustible material. Meets ISO-1182, GB8624-2012 and BS476 
standards requirements, and all monitored and sample testing results meet the highest 
Class A incombustibility requirements.
*Completely inorganic board. Fiber cement board is fireproof, mouldproof and fungi-proof, 

which safeguards users’ health;
*Superb impact resistance makes the product suitable for places with high population 
density;
*With low moisture absorption rate and low water absorption rate, the product is suitable 
for bathroom, kitchen and such damp building area; 
*Excellent resistance to general chemicals, and so users do not need to worry about 
applicability;
*Excellent performance-price ratio. Compared with similar products of world-famous 
brands, our products are of the best performance-price ratio.

   产品规格 Product specification

常规厚度（E）
Conventional thickness

宽度（B）
Width (B)

长度（L）
Length (L)

mm

6、8、10、12、15、18、20、24 1220 2440

备注：可根据用户的特殊要求生产其它规格的板材。
Remarks: Boards of other specs can be produced based on special requirements of user.

* 纤维水泥板用于各种工业与民用建筑物的室内相对潮湿的

场所作防潮、防火隔墙和吊顶等用途；

* 纤维水泥板的抗冲击强度高，特别适合于学校商场影剧院

等人流密度比较大的场所作隔墙和吊顶使用；

* 纤维水泥板的隔声性能很突出，适合用于在私密性要求高

和隔声要求高的场所。

* 由于低密度的纤维水泥板还有很低的导热系数，纤维水泥

板构成的隔墙和吊顶能够改善建筑物的热工性能，使建筑

物的空调和暖气损失降低，减少空调和暖气的能源消耗。

* 平整的板材表面能改善建筑物的装饰效果。纤维水泥板的

表面适合几乎所有种类的涂料、壁纸的直接装饰。除适合

各种新建筑物使用外，也适合旧建筑物的翻新使用。

* 产品除适合城市民用建筑物使用外，还可以作以下用途：

◎ 医疗卫生的洁净室作室内吊顶板和护壁板的底衬板；

◎ 医院手术室作室内吊顶板和护壁板的底衬板；

◎ 医药生产的洁净车间作室内吊顶板和护壁板的底衬板；

◎ 科研实验室的洁净场所作室内吊顶板和护壁板的底衬板。

JUYOU FIBER CEMENT BOARD SERIES
九优纤维水泥板系列
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采用产品：
Product used: juyou fiber cement board

九优纤维水泥板

Scene: Building interior wall
场景：建筑内墙 

JUYOU FIBER CEMENT BOARD SERIES
九优纤维水泥板系列

09 10


